



「環球政經新秩序—中國研究的挑戰與機遇」
第五屆中國研究青年學者研討會
徵稿啟事

第五屆中國研究青年學者研討會由香港浸會大學主辦，參與單位包括中國研究課程、創意研究院、當代中國研究所及當代中國研究社會科學碩士課程，並由清華大學人文學院、社會科學學院和教育研究院，以及中央研究院臺灣史研究所、加拿大曼尼托巴大學阿斯佩商學院和澳洲昆士蘭大學亞太華商研究中心協辦。

會議將於 2017 年 12 月 18 至 19 日在香港浸會大學舉行。這次研討會以青年學者為主幹，尤其歡迎博士研究生、博士後以及年青教師參與。提交論文的範圍包括：中國經濟、商業管理、地理、歷史、社會學、國際關係、教育、語言文化、漢學等方面。

香港浸會大學將接待各位非本地與會者共四天三晚的住宿（入住：12 月 17 日，退房：12 月 20 日）。有興趣參與者，請於 10 月 1 日（香港時間 23:59） 前填妥此網上申請表(https://hkbu.hk.qualtrics.com/jfe/form/SV_6eVj0xPgLivIBZH)。獲選發表論文的學者將於 10 月 17 日前收到大會的錄取通知。

另外，是次研討會更設有優秀論文獎比賽，從獲選發表的論文中挑選，最終獲獎的兩至三篇優秀論文將予以現金獎勵。有意參賽者需於 11 月 17 日或之前把論文全文 通過研討會籌備工作組電郵(csconference@project.hkbu.edu.hk) 寄交評審委員會，電郵標題請註明「2017 優秀論文獎投稿」。

香港浸會大學
中國研究課程
青年學者研討會籌備工作組



**The 5th Young Scholars' Conference on China Studies
"New Orders in Global Politics and Economics – The Challenges and
Opportunities of China Studies"**

Call For Papers:

The China Studies Programme of Hong Kong Baptist University is pleased to announce the Call For Papers for the 5th Young Scholars' Conference on China Studies. The Conference will be held on **18 -19 December 2017** at the Hong Kong Baptist University, Hong Kong. This conference aims at offering a great opportunity for postgraduate students and young faculty members to build up a stronger professional network in China Studies to better facilitate your research and future development.

Organizers & Co-organizers:

The organizers of the Conference are from different departments in Hong Kong Baptist University, including China Studies Programme, Institute of Creativity, Advanced Institute for Contemporary China Studies and Master Programme of Social Sciences in Contemporary China Studies. Co-organizers of the Conference include: School of Humanities, School of Social Sciences, Institute of Education of Tsinghua University(China), Institute of Taiwanese History, Academia Sinica(Taiwan), Asia-Pacific Cluster for Chinese Entrepreneurial Studies at the University of Queensland(Australia), and Asper School of Business of the University of Manitoba (Canada).

Conference Themes:

We are inviting proposals for paper presentation addressing the **"New Orders in Global Politics and Economics – The Challenges and Opportunities of China Studies"** through one of the following themes:

Economics	Geography
Sociology	History
International Relation Studies	Language Studies
Educational Studies	Cultural Studies
Business and management	Sinology

Proposal ideas that extend beyond these thematic areas will also be considered.

Submission of Abstracts:

Interested scholars are welcome to complete the online application form(https://hkbu.hk.qualtrics.com/jfe/form/SV_6eVj0xPgLivIBZH) on or before **23:59 1 October 2017(HK time)**. Authors of the accepted papers will receive an invitation email on or before 17 October 2017. The Conference honors papers that exemplify the highest standards in enlightenment and academic contribution. Members of the Conference Committee would select 2-3 winning papers from the accepted papers for the **Outstanding Paper Award**. Interested participants please submit your FULL paper on or before **1 November** by email (csconference@project.hkbu.edu.hk).

Conference Details:

For overseas participants, HKBU would provide accommodation at the NTT International House in the campus, on a twin sharing basis from Dec. 17 to Dec 20. Meals during the 2-days-conference are included. Registration fee for the conference is waived.

For more enquiries, please feel free to contact us via email
csconference@project.hkbu.edu.hk